
Nejdůležit ější dnes bylo... Dnes m ě překvapilo, že... Čekám, až se p říště... Už nikdy... Chtěl/a bych... p řezdívka

že sme se poznali a že se celkem úspěšně 
utvrdila skupina a nastavily se příjemné vztahy. 
Zjištění, že dokážeme být všichni kreativní.

i na půdě PrF se může vyučovat 
prostřednictvím legrace. Samozřejmě 
příjemní lidé na semináři a skvěle připravený 
program s praktickým vyustěním na konci od 
Simi :)

s úsměvem na rtech setkáme a vydáme se 
vstříc dalším neprobádaným vodám a 
prostřednictvím naší kreativity se v těchto 
vodách naučíme rychle plavat. se nebudu bát žádného zadaného úkolu.

co nejdříve uplatnit získané poznatky v 
běžném nebo profesním životě. Mr.M

, že jsem se ujistil v tom, že Simona ví co dělá a 
že udělá vše proto, aby ten seminář byl kvalitní, 
efektivní, přínosný, zábavný a opravdu ten 
nejlepší seminář, který tu je nabízen.

jsem schopen relativně soustředěně 
pracovat i ve stresu.

se opět sejdeme, tak budu chrlit ze sebe ty 
nejúžasnější nápady, které budou přínosem 
pro každého jednotlivce ve skupině. se nebudu ptát Simony, jestli má přítele.

abychom všichni v semináři ze sebe vydali 
110% a nestyděli se za na první pohled 
bláznivé či pošetilé nápady.

我的名字叫马克。在中国，它给我

的名山。我的名字来自于强 罗

马帝国。名称马立克属于男人谁是

天生的战士。马立克争取他的荣誉

，以及他的家庭生活和幸福。

seznámit se s předmětem a co se od nás 
očekává. Seznámit se se skupinou lidí, s kterou 
budeme seminář trávit a začít budovat základy 
spolupráce.

budeme profesorce tykat, celková nálada 
byla velice pozitivní a že jsme házeli vajíčka 
na právnické fakultě.

vrhnu na nový úkol, pro který bude třeba 
vytvořit řešení.

těžko říct, nikdy neříkej nikdy, Ale asi si nebudu 
myslet že všechny předměty na PrF jsou nuda.

aby se semináře udrželi minimálně na 
úrovni, která byla nastavena první hodinu a 
pokud možno se ještě bude zvedat Jaiv

poznat se s ostatními. na právech může fungovat škola hrou.
dozvím něco nového (cihlu i vajíčko jsem 
znala). ty vajíčka neuvidíme.

vytvořit takovou konstrukci, která by 
zabránila vajíčku rozbít se. Kiwi

že se všichni naplno zapojili. to byla ještě větší zábava, než jsem čekala. budeme bavit o společném projektu.
se nebudu divit, až uvidím na chodbě Právnické 
fakulty někoho házet vejce ze schodů :-).

aby další semináře probíhaly v podobném 
duchu, jako ten první. Panda

...seznamování. A to jak s předmětem 
samotným, tak mezi sebou. Bavilo mě, jako 
formou to probíhalo, bylo to daleko příjemnější, 
než tradiční představování se stylem "Já se 
jmenuju tak a tak a mám ráda tohle a támhleto.." 
Taky jsem si udělala lepší představu o tom, co 
od předmětu očekávat a jak přibližně bude 
probíhat a celý koncept se mi moc líbí.

...ne všichni právníci jsou suchaři.

...jsem většinu z těch lidí viděla prvně v 
životě a po dvou hodinách už jsme se 
zápalem spolupracovali na tom, jak udržet 
naživu ta kosmonautí vejce. Bavila jsem se.
...i zdánlivě hloupá hra má smysl a díky té 
společné reflexi na konci semináře jsem si z 
toho mohli odnést poznatky použitelné na 
široké spektrum dalších činností.

...zase sejdeme a budeme společně 
pracovat na dalších úkolech. Ta týmová 
práce mě minule opravdu bavila. Když nad 
tím tak přemýšlím, poslední dobou jsem 
neměla moc možností pracovat s lidmi tímhle 
stylem, třeba u nás v práci nebo ve škole na 
ostatních seminářích to funguje úplně jinak. 
Takže se těším, až zas budu moct rozvíjet 
svoje schopnosti i v tomhle směru.

...si nechci připadat hloupě, protože jsem se na věc 
zabedněně dívala jen z jedné strany a neuvědomila 
si plno dalších možných úhlů pohledu. Jako teď, když 
jsme měli jedním slovem vyjádřit dojmy poté, co jsme 
pozabíjeli všechny kosmonauty, a jeden člověk z 
kruhu řekl "plýtvání", a plno dalších, včetně mě, se 
rozesmálo. Jasně, bavila jsem se a ani mě nenapadlo 
nad tím takhle uvažovat, ale tohle jedno slovo pak 
bylo trochu jako facka, řekla jsem si, tyjo, na tom 
něco je.

Navážu na předchozí bublinu "už nikdy" a v 
souvislosti s ní doplním, že bych se chtěla 
naučit dívat se na věci z různých úhlů 
pohledu a nebýt zaslepená jedním názorem, 
pocitem, dojmem. Na tom bych chtěla 
pracovat, nejen na dalších seminářích 
kreativity... panda

Seznámení se s ostaními Zajímavý úkol s vajíčkem Dozvím více teorie s aplikací do praxe Nechi aby bylo zataženo a byla tam tma Doporučit kvalitní literaturu Kandragonko

zřejmě přesvědčit se o tom, že prostor semináře 
bude uvolněný, volný, tolerantní a jiný. Aspoň 
pro mě. Nic výjimečně nejdůležitějšího mi 
nepřišlo.

jsme si tykali a taky způsob, jakým jsme na 
PrF okupovali část schodiště.

budeme rozpomínat na jména, bavit se o 
zmíněných projektech, zase se budu muset 
učit fungovat v týmu a dozvíme se něco víc o 
přicházení možnostem a správné cestě na 
kloub.

nechci, aby výrobky, pro která zvířata trpí, byly marně 
vyhozeny. Možná ale ještě víc už nechci nikdy vidět 
to, kolik lidí nevidí různé základní věci.

myslím, že ohledně kurzu asi nemám žádná 
přání a tužby. Ostatně o toto se v podstatě 
snažím i ve svém životě. Nicméně poznat na 
semináři lidi, se kterými bych si měl co říct, 
by mi vůbec nevadilo, ba naopak. Pavel

, že se sešla parta dospělých, ale přitom 
hravých lidí, kteří vypadají sympaticky, zajímavě 
a chtějí se někam posunout, a to včetně 
vyučující.

na PrF je možné házet z patra na schody 
vajíčka, nazývat je kosmonaty a nemuset se 
bát, že si pro mě přijdou se svěrací kazajkou 
;o)

a) dozvím více o svých kolezích a b) až se 
odhalí další trhliny v mé "dokonalosti", abych 
mohl zapracovat na jejich odstranění.

nikdo nic nemá míti za definitvní, neb nikdy nikdo 
neví, co se může stát. :oD (žádné jiné "Už nikdy..." 
mě nenapadá, a už vůbec ne negativní.) příštího kosmonauta zachránit. vítr

..udržet v hlavě jména ostatních a také se ujistit, 
že každá zábava něco stojí,

..může být na právnické fakultě taková 
legrace v rámci výuky :) A také mě dost 
překvapilo, že ačkoli se považuji za nepříliš 
kreativního, byl jsem ve skupině konstruktérů 
jediný, kdo vyjádřil konkrétní řešení.

..sejdeme na semináři kreativity, abych si 
mohl protrénovat jména spolužáků a udělat 
si s nimi opět příjemnou dvouhodinovku. ..nebudu kouřit!

..kromě rozvoje kreativního myšlení také 
lépe formulovat své názory a dokázat je lépe 
podávat lidem, se kterými mluvím. Marťas


